



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
Megan E. Papsian-Broadwell, Ed.D., Vice President  
Carl Weckerle, Secretary  
I. Susan Kattula, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

November 17, 2022

Dear WCS Community,

A Carleton Middle School female student made the very poor decision to arrange through social media an in-person meeting after school today with a 22-year-old male.

Two students, who knew about this planned meeting, reported it to the administration who contacted the Sterling Heights Police. Through some very quick thinking by Carleton Interim Assistant Principal Grant Syswerda, the male was apprehended by the police, and the female student was returned safely to her mother.

The students who shared this information today are commended for doing the right thing, especially since this could have ended very badly. It continues to demonstrate that our students sharing difficult information with adults is very effective at resolving issues. It also demonstrates that some of our students do not understand the dangers of social media.

Most importantly, please sit down tonight with your children to explain the risks of talking with strangers online, especially when they cannot verify to whom they are talking. Also, take a minute and check your children's use of text messages and social media. Their safety depends on it, and this is our time as adults to protect our children.

I appreciate your support, and please contact your child's school if you have any questions.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent



# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

## Board of Education

Susan G. Trombley, President  
Megan E. Papsian-Broadwell, Ed.D., Vice President  
Carl Weckerle, Secretary  
I. Susan Kattula, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

نوفمبر 17, 2022

## عزيزي مجتمع WCS ،

اتخذت طالبة في مدرسة كارلتون المتوسطة قرارا سينا للغاية بترتيب اجتماع شخصي عبر وسائل التواصل الاجتماعي بعد المدرسة اليوم مع رجل يبلغ من العمر 22 عاما.

أبلغ طالبان ، كانا على علم بهذا الاجتماع المخطط له ، الإدارة التي اتصلت بشرطة ستيرلينغ هايتس. من خلال بعض التفكير السريع جدا من قبل مساعد مدير كارلتون المؤقت غرانت سيسويردا ، ألقى الشرطة القبض على الذكر ، وأعيدت الطالبة بأمان إلى والدتها.

يتم الثناء على الطلاب الذين شاركوا هذه المعلومات اليوم لقيامهم بالشيء الصحيح ، خاصة وأن هذا كان يمكن أن ينتهي بشكل سيء للغاية. ويستمر في إثبات أن مشاركة طلابنا للمعلومات الصعبة مع البالغين فعالة للغاية في حل المشكلات. كما أنه يدل على أن بعض طلابنا لا يفهمون مخاطر وسائل التواصل الاجتماعي.

الأهم من ذلك ، يرجى الجلوس الليلة مع أطفالك لشرح مخاطر التحدث مع الغرباء عبر الإنترنت ، خاصة عندما لا يستطيعون التحقق من من يتحدثون إليه. أيضا ، خذ دقيقة وتحقق من استخدام أطفالك للرسائل النصية ووسائل التواصل الاجتماعي. تعتمد سلامتهم على ذلك ، وهذا هو وقتنا كبالغين لحماية أطفالنا.

أنا أقدر دعمكم ، ويرجى الاتصال بمدرسة طفلك إذا كان لديك أي أسئلة.

اخلاص

روبرت د. ليفيرنوا ، دكتوراه.  
المشرف